
Informacje udzielone Akcjonariuszom poza Walnym Zgromadzeniem, które odbyło się w dniu 

20 czerwca 2023 r. 

W dniu 4 lipca 2023 r. Zarząd FIGENE CAPITAL S.A. udzielił Akcjonariuszom odpowiedzi na zadane 

następujące pytania:  

Pytanie 1. „W trakcie roku 2022 Spółka informowała o zmianie harmonogramu realizacji projektu TTW, która 

była spowodowana sytuacją polityczno – gospodarczą związaną z inwazją Rosji na Ukrainę z zastrzeżeniem, 

że zmiana harmonogramów nie stanowi zagrożenia dla realizacji całego projektu. Czy projekt TTW produkuje 

i sprzedaje wyprodukowaną energię do LPP S.A. zgodnie z informacjami podanymi w raporcie bieżącym 

Spółki? Czy projekt został już w pełni ukończony i uzyskał wszelkie pozwolenia i koncesje? Jaki był wymagany 

przez bank finansujący udział własny Spółki w finansowaniu tego projektu? Czy spółka uzyskała tylko jedną 

ofertę na finansowanie (mBank) czy wybierała spośród kilku ofert? Jeżeli tak to jakimi kryteriami kierował się 

Zarząd przy wyborze oferty na finansowanie dłużne projektu?” 

Odpowiedź: Zgodnie z komunikatem Spółki przedstawionym w dniu 28 grudnia 2022 r. w Raporcie bieżącym 

nr 30/2022 turbina wiatrowa projektu Take The Wind Sp. z o.o. została uruchomiona oraz posiada pozwolenie 

na użytkowanie. Projekt jest w pełni ukończony, produkuje energię elektryczną dla potrzeb kontraktu PPA 

zawartego z LPP S.A., zgodnie z założeniami Zarządu Spółki oraz przedstawioną Akcjonariuszom strategią 

rozwoju. Na dzień udzielenia odpowiedzi na pytanie Akcjonariusza Take The Wind Sp. z o.o. uzyskała 

koncesję na wytwarzanie energii elektrycznej.  

Zarząd na podstawie art. 428 § 2 kodeksu spółek handlowych odmawia udzielenia odpowiedzi na pytania 

dotyczące wymaganego przez bank finansujący udziału własnego Spółki w finansowaniu projektu, ilości ofert 

na finansowanie oraz kryteriów wyboru z uwagi na fakt, że powyższe kwestie mogą wyrządzić szkodę Spółce 

lub Spółce zależnej z uwagi na klauzule poufności zawartych umów na finansowanie oraz ujawnienie tajemnicy 

handlowej oraz organizacyjnej przedsiębiorstwa Spółki, co może w konsekwencji doprowadzić m.in. do 

pogorszenia pozycji negocjacyjnej Spółki przy zawieraniu kolejnych umów na finansowanie projektów OZE z 

portfela portfelu Spółki. 

Pytanie 2: „W raporcie bieżącym (nr 15/2022) Spółka poinformowała o zawarciu z osobą fizyczną umowy 

inwestycyjnej polegającej na uzyskaniu przez Spółkę finansowania w kwocie 2,2 mln EUR przeznaczonej na 

dalszy rozwój Spółki i Grupy FIGENE. Zgodnie z informacjami zawartymi w raporcie spłata zobowiązania wraz 

z należnymi odsetkami ma nastąpić do dnia 8 czerwca 2024 r., przy czym Inwestor może dokonać konwersji 

całości kwoty zobowiązania na kapitał akcyjny FIGENE CAPITAL S.A. W późniejszym raporcie bieżącym (nr 

29/2022) Spółka poinformowała o zawarciu z osobą fizyczną kolejnej umowy inwestycyjnej polegającej na 

uzyskaniu przez Spółkę finansowania w kwocie 860 tys. EUR przeznaczonej także na dalszy rozwój Spółki i 

Grupy FIGENE. Zgodnie z informacjami zawartymi w raporcie spłata zobowiązania wraz z należnymi 

odsetkami ma nastąpić do dnia 21 grudnia 2023 r., przy czym Inwestor może dokonać konwersji całości kwoty 

zobowiązania na kapitał akcyjny FIGENE CAPITAL S.A. Jakie są warunki potencjalnej konwersji kwot obu 

tych zobowiązań na kapitał akcyjny Spółki. Zgodnie ze Sprawozdaniem Finansowym Spółki na koniec roku 

2022 koszt zobowiązania zaciągniętego w dniu 21 grudnia 2022 r. wynosi 18% rocznie i jest prawie dwukrotnie 

wyższy od kosztu innych zobowiązań zaciągniętych przez Spółkę, w tym pożyczki od tej samej osoby fizycznej 

uzyskanej w dniu 8 czerwca 2022 r. i oprocentowanej w wysokości 10% w skali roku oraz uzyskanej mniej 

więcej w tym samym okresie co finansowanie w kwocie 860 tys. EUR pożyczki udzielonej przez LPP S.A. w 

kwocie 2,7 mln PLN, której koszt wynosi 9,7% w skali roku. Dlaczego Zarząd Spółki zdecydował o zaciągnięciu 

zobowiązania, którego koszt prawie dwukrotnie przekraczał koszty innych źródeł finansowania? Z jakich 

środków finansowych (bieżące przychody czy dalsze pożyczki) Zarząd planuje dokonać spłaty obu 

zaciągniętych zobowiązań w terminach wynikających z zawartych umów, tj. odpowiednio do dnia 8 czerwca 

2024 r. (2,2 mln EUR plus odsetki) oraz do dnia 21 grudnia 2023 roku (860 tys. EUR + odsetki)? Jeżeli Spółka 

nie będzie w stanie spłacić tych zobowiązań w terminie czy spowoduje to konieczność emisji nowych akcji i 

tym samym rozwodnienia pozostałych akcjonariuszy? Jaka jest skala takiego rozwodnienia. Jakie warunki 

dotyczące zabezpieczeń zostały uzgodnione z osobą fizyczną, która udzieliła finansowania?” 

Odpowiedź: Zarząd na podstawie art. 428 § 2 kodeksu spółek handlowych odmawia udzielenia odpowiedzi 

na pytania dotyczące warunków umów inwestycyjnych, których dotyczą zadane przez Akcjonariusza pytania 

z uwagi na fakt, że ujawnienie informacji w zakresie warunków zawartych umów inwestycyjnych mogą 
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wyrządzić szkodę Spółce lub Spółce zależnej z uwagi na klauzule poufności ujęte w tych umowach oraz 

ewentualne roszczenia odszkodowawcze inwestora mogące być konsekwencją ujawnienia tych informacji. 

W odpowiedzi na dalsze pytania postawione przez Akcjonariusza Zarząd Spółki wskazuje, że koszty 

zaciągniętych zobowiązań, o których mowa w pytaniu, w świetle sytuacji rynkowej w roku 2022 są kosztami 

nie odbiegającymi w żaden sposób od kosztów instrumentów dłużnych dostępnych na rynku, a wręcz należy 

stwierdzić, że całkowity koszt udzielonych finansowań jest relatywnie niski w stosunku do innych dostępnych 

na rynku form finansowań (w tym bankowych). 

Spółka planuje uregulować zobowiązania wynikające z umów wskazanych w pytaniu Akcjonariusza.  

Pytanie 3: „Jak Spółka finansowała swoją działalność w 2022 r.? 

Odpowiedź: W roku 2022 r. działalność Spółki była finansowana w głównie ze środków pochodzących ze 

sprzedaży udziałów spółki zależnej, z udzielonych pożyczek oraz zwrotów podatku VAT. Środki pieniężne 

FIGENE CAPITAL S.A. na dzień 31.12.2022 r. wyniosły 2,8 mln zł, co zostało przedstawione w sprawozdaniu 

finansowym spółki za 2022 rok. 

Pytanie 4: „Czy są jakieś ewentualne zobowiązania pieniężne wobec osób trzecich (w tym akcjonariuszy) 

nieujawnione w bilansie Spółki lub jej spółek zależnych? np. z tytułu ponoszenia za Spółkę/spółki zależne 

kosztów ich bieżącego funkcjonowania, czy realizacji przez nie projektów? Jeżeli tak, to jaka jest łączna kwota 

takich ewentualnych (pozabilansowych) roszczeń? 

Odpowiedź: Nie istnieją takie zobowiązania. 

Pytanie 5: „Czy jest jakaś osoba/pożyczkodawca, która mogłaby postawić swoje ewentualne roszczenia 

pieniężne wobec Spółki lub jej podmiotów powiązanych w stan natychmiastowej wymagalności doprowadzając 

Spółkę do upadłości? Jeżeli tak, to z jakiego tytułu wynikają te roszczenia?” 

Odpowiedź: Według najlepszej wiedzy Zarządu FIGENE CAPITAL S.A., nie istnieje żadna osoba, 

pożyczkodawca czy inny podmiot trzeci, który miałby możliwość postawienia swoich ewentualnych roszczeń 

pieniężnych wobec Spółki lub jej podmiotów powiązanych w stan natychmiastowej wymagalności 

doprowadzając Spółkę do upadłości. 

Pytanie 6: „Czy spółka na bieżąco reguluje swoje zobowiązania? Jeżeli nie to jaka jest skala zaległych 

rozliczeń, jaki jest powód nieregulowania zobowiązań oraz czy istniejące zobowiązania i zaległości płatnicze 

rodzą dla spółki ryzyko postawienia Spółki w stan upadłości?” 

Odpowiedź: Spółka stara się na bieżąco regulować zobowiązania i w opinii Zarządu nie istnieje ryzyko 

postawienia Spółki w stan upadłości. Struktura wiekowa zobowiązań handlowych została przedstawiona w 

Sprawozdaniu finansowym Spółki za rok obrotowy 2022. 

Pytanie 7: „Jakie jest źródło pochodzenia akcji, które są lub mają być przedmiotem zabezpieczenia tych 

pożyczek?” 

Odpowiedź: Pytanie skonstruowane w ten sposób nie pozwala na udzielenie odpowiedzi przez Zarząd Spółki 

z uwagi na fakt, że pytanie nie precyzuje jakich umów pożyczek dot. pytanie. 

Pytanie 8: „W jakiej części działalność spółki została sfinansowana z przychodu i zysku z działalności 

operacyjnej, a w jakiej sfinansowana z pozyskanego z zewnątrz kapitału, z podziałem na kapitał własny i 

kapitał dłużny?” 

Odpowiedź: Odpowiedzi na to pytanie udziela Sprawozdanie finansowe grupy kapitałowej FIGENE za rok 

obrotowy 2022. 

Pytanie 9: „Zgodnie z informacjami zawartymi w raporcie bieżącym nr 23/2022 z dnia 18 sierpnia 2022 roku 

Spółka zawarła z DC Advisory umowę doradztwa dotyczącą pozyskania finansowania na cele dalszego 

rozwoju projektów wiatrowych i fotowoltaicznych Grupy FIGENE, gdzie szacowany CAPEX dla tych inwestycji 

wynosił około 900 mln zł. Do końca roku 2022, jak również w pierwszej połowie roku 2023 Spółka nie 

poinformowała akcjonariuszy o wynikach prac DC Advisory. W związku z tym proszę o informację jakie są 

wyniki pracy DC Advisory, czy w ich wyniku Spółka pozyskała oferty inwestorów na finansowanie projektów 

Grupy FIGENE i o jakiej wartości. Jeżeli nie to jakie są powody braku zainteresowania inwestorów współpracą 
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z Grupą FIGENE? Jeżeli inwestorzy złożyli Spółce oferty na finansowanie projektów to czy któraś z ofert 

została przyjęta i są prowadzone lub zostały już zakończone negocjacje, a jeżeli żadna z ofert nie została 

przez Zarząd przyjęta to jakie były przyczyny ich odrzucenia?” 

Odpowiedź: Zarząd na podstawie art. 428 § 2 kodeksu spółek handlowych odmawia udzielenia odpowiedzi 

na pytania dotyczące aktualnego statusu współpracy z DC Advisory z uwagi na fakt, że ujawnienie informacji 

w zakresie statusu realizacji umowy, ewentualnych ofert inwestorów złożonych w wyniku zawarcia umowy z 

DC Advisory, a już tym bardziej wartości ewentualnych ofert czy ich warunków mogą wyrządzić szkodę Spółce 

lub Spółce zależnej z uwagi na klauzule poufności dot. współpracy. Zarząd Spółki nie ma prawnej możliwości 

udzielenia odpowiedzi na pytania dotyczące procesów inwestycyjnych, które w dacie zadania pytania 

Akcjonariusza, jak i w dacie udzielenia odpowiedzi są na etapie realizacji. O kolejnych istotnych etapach 

współpracy z DC Advisory Emitent będzie informował w momencie zaistnienia podstaw prawnych do 

ogłoszenia informacji poufnej w trybie właściwych raportów. 

Pytanie 10: „W Raporcie bieżącym nr 20/2022 z dnia 13 lipca 2022 roku Zarząd Spółki poinformował o 

przyjęciu Strategii FIGENE CAPITAL na lata 2022 – 2024 („Strategia”), w której jest m.in. mowa o zbudowaniu 

do roku 2024 portfela aktywów OZE o mocy powyżej 700MW. Prosimy o informację jakie działania w zakresie 

realizacji Strategii udało się Zarządowi Spółki zrealizować w 2022 r., jakie są efekty tych działań, jak status 

realizacji Strategii wygląda obecnie, tj. na koniec II kwartału 2023 roku, czy Spółka planuje w najbliższym 

czasie rewizję bądź aktualizację Strategii i w jakim zakresie. W szczególności prosimy o informację na temat 

statusu realizacji na koniec roku 2022 kontraktów PPA ze spółkami: 

a.    Decco (Raport bieżący nr 28/2021 z dnia 2021-11-03), 

b.    PURO Hotels (Raport bieżący nr 37/2021 z dnia 2021-12-23), 

c.     Plus Energia (Raport bieżący nr 36/2021 z dnia 2021-12-09), 

d.    Szkuner (Raport bieżący nr 1/2022 z dnia 2022-01-03), 

e.    Biaform (Raport bieżący nr 2/2022 z dnia 2022-01-21), 

o których zawarciu lub przyjęciu ofert jest mowa w Strategii oraz raportach bieżących. W Raportach bieżących 

Zarząd Spółki poinformował jedynie o uruchomieniu realizacji kontraktu PPA z LPP, natomiast brak jest 

informacji na temat statusu pozostałych kontraktów PPA, o których Spółka informowała zarówno w 

dokumencie Strategii, jak i w poszczególnych Raportach bieżących.”  

Odpowiedź: Zarząd na podstawie art. 428 § 2 kodeksu spółek handlowych odmawia udzielenia odpowiedzi 

na pytania dotyczące aktualnego statusu realizacji wskazanych w pytaniu Akcjonariusza umów PPA / 

przyjętych ofert z uwagi na fakt, że ujawnienie informacji w zakresie statusu realizacji tych umów / kontraktów 

mogą wyrządzić szkodę Spółce lub Spółce zależnej z uwagi na klauzule poufności wiążące strony w tym 

zakresie. Podobnie jak w przypadku rozpoczęcia realizacji kontraktu PPA z LPP S.A., tak w przypadku 

przytoczonych w pytaniu Akcjonariusza umów, Spółka powiadomi Akcjonariuszy o rozpoczęciu sprzedaży w 

raportach bieżących w czasie, w którym taka okoliczność będzie miała miejsce. 

Pytanie 11: „Dodatkowo zgodnie z założeniami ujętego w przyjętej Strategii harmonogramu na początku 2023 

roku miało nastąpić uruchomienie (COD) projektu MAG, a mniej więcej do końca III kwartału 2023 roku ma 

zostać zakończona budowa i COD projektów FIR oraz PAS. Prosimy o informację czy budowa tych projektów 

przebiega zgodnie z założeniami przedstawionymi przez Zarząd Spółki w ogłoszonej Strategii.” 

Odpowiedź: Projekt MAG, tj. Magnolia Energy Sp. z o.o. został sprzedany 22 lutego 2022 r., o czym Emitent 

informował w raporcie bieżącym ESPI nr 6/2022 z dnia 22 lutego 2022 r.  

Przedłużający się kryzys wojenny w Ukrainie, który rzutował także na ceny materiałów budowalnych i 

zakłócenia w łańcuchu dostaw, wpłynął również na harmonogram realizacji projektów FIR oraz PAS. O ryzyku 

wystąpienia opóźnień w realizacji nowej strategii związanej z działalnością w sektorze energii odnawialnej 

Emitent informował w sprawozdaniu finansowym jednostki i Grupy Kapitałowej za 2022 r.  

Pytanie 12: „Prosimy o podsumowanie statusu na koniec roku 2022 posiadanych przez Spółkę projektów 

wiatrowych w zakresie ich przygotowania do budowy i uruchomienia produkcji energii elektrycznej. W 

szczególności proszę o następujące informacje: (a) do kiedy Zarząd planuje ukończenie realizacji projektów 

oraz do kiedy projekty te muszą zostać ukończone i podłączone do sieci elektroenergetycznej w oparciu o 

posiadane pozwolenia na budowę oraz warunki przyłączenia do sieci, (b) czy zostały już wybrane i 

zakontraktowane turbiny wiatrowe i kiedy zostaną dostarczone, a jeżeli nie to kiedy Zarząd Spółki planuje ich 
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kontraktację i czy nie ma zagrożenia braku możliwości dostaw w terminie, (c) czy zostały już potwierdzone 

źródła finansowania budowy tych projektów, (d) czy Zarząd widzi ryzyko opóźnienia i braku możliwości budowy 

projektów w terminach wynikających z posiadanych pozwoleń budowlanych oraz warunków przyłączenia do 

sieci, a jeżeli tak to jaki może to mieć wpływ na wartość Spółki oraz jakie działania mitygujące takie ryzyko są 

realizowane przez Zarząd, jeżeli są one konieczne.” 

Odpowiedź: Zarząd na podstawie art. 428 § 2 kodeksu spółek handlowych odmawia udzielenia odpowiedzi 

na niniejsze pytanie, bowiem mogłoby to wyrządzić szkodę Spółce i spółkom zależnym poprzez ujawnienie 

tajemnic technicznych, handlowych i organizacyjnych Emitenta i jego Grupy Kapitałowej. W Grupie FIGENE 

są obecnie przeprowadzane audyty due diligence, o których Emitent niejednokrotnie informował w 

publikowanych raportach bieżących.    

Pytanie 13: „Zgodnie z informacjami zawartymi w Skonsolidowanym raporcie rocznym Grupy Kapitałowej 

FIGENE CAPITAL za 2022 rok Spółka jest właścicielem szeregu spółek zależnych, które kontrolują projekty 

wiatrowe wchodzące w skład portfela inwestycyjnego Spółki. Jedynie w jednym przypadku, tj. spółki Unio 

Verde Gromadka Sp. z o.o. Spółka nie posiada 100% udziałów w danym podmiocie. W przypadku Unio Verde 

Gromadka Sp. z o.o. jest to 72%, a więc pozostałe 28% udziałów w spółce Unio Verde Gromadka Sp. z o.o. 

należy do innego podmiotu. Zgodnie z informacjami zawartymi w ogłoszonym przez Spółkę dokumencie 

Strategii projekt Unio Verde Gromadka jest największym projektem w portfelu inwestycyjnym Spółki i stanowi 

około 50% tego portfela, a dodatkowo zgodnie z Raportem bieżącym nr 5/2023 z dnia 2023-05-04 Spółka 

poinformowała o podpisaniu w dniu 02 maja 2023 r. z Cordiant Capital Inc. z siedzibą w Montrealu 

orientacyjnego i niewiążącego Term Sheet, dotyczącego możliwości udzielenia finansowania dłużnego przez 

fundusze zarządzane przez Cordiant na realizację projektu lądowej farmy wiatrowej Unio Verde Gromadka - 

największej inwestycji, która znajduje się w portfelu Spółki. W związku z powyższym prosimy o informację w 

jaki sposób Zarząd Spółki zabezpieczył akcjonariuszy Spółki w zakresie realizacji największego projektu 

znajdującego się w portfelu i jednocześnie mającego kluczowe znaczenie dla wartości rynkowej Spółki, tj. czy 

Spółka uzgodniła z właścicielem pozostałych 28% udziałów w spółce projektowej Unio Verde Gromadka 

zasady i warunki docelowego przejęcia tych udziałów? Jeżeli tak, to jakie parametry takiej transakcji zostały 

uzgodnione i w jaki sposób wpłyną one zarówno na wartość Spółki, jak i wartość akcji aktualnych 

akcjonariuszy? Ponadto czy Spółka zabezpieczyła prawo do przejęcia pozostałego pakietu udziałów i 

wykluczyła ryzyko sprzedaży tego pakietu przez jego aktualnego właściciela innemu podmiotowi, w tym 

podmiotowi konkurencyjnemu?” 

Odpowiedź: Posiadany przez Spółkę pakiet 72% spółki Unio Verde Gromadka jest wystarczający, aby 

zapewnić Spółce pełną konsolidację. Jednocześnie FIGENE CAPITAL S.A. dąży do uzyskania 100% kontroli 

nad tym podmiotem. Ponadto Cordiant Capital Inc. zapoznał się ze strukturą właścicielską Unio Verde 

Gromadka Sp. z o.o. i nie stanowi ona przeszkody dla możliwości pozyskania finansowania na realizację tego 

projektu. W przypadku zaistnienia podstaw prawnych do ogłoszenia informacji poufnej, Emitent będzie 

informował w trybie właściwych raportów. 

Pytanie 14: „Jakie jest uzasadnienie podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały nr 18 Zwyczajnego Walnego 

Zgromadzenia Spółki FIGENE CAPITAL S.A. z siedzibą w Warszawie z dnia 18 lipca 2022 r. w sprawie 

przyjęcia założeń programu motywacyjnego dla członków organów Spółki i spółek zależnych, kadry 

zarządzającej oraz kluczowych pracowników i współpracowników Grupy kapitałowej na lata 2022 – 2024.” 

Odpowiedź: Zmiana uchwały nr 18 Zwyczajnego Walnego Zgromadzenia Spółki FIGENE CAPITAL S.A. z 

siedzibą w Warszawie z dnia 18 lipca 2022 r. w sprawie przyjęcia założeń programu motywacyjnego dla 

członków organów Spółki i spółek zależnych, kadry zarządzającej oraz kluczowych pracowników i 

współpracowników Grupy kapitałowej na lata 2022 – 2024 dotyczyła jedynie doprecyzowania, że program 

zostanie skierowany do nie tylko do osób fizycznych, ale również osób prawnych i jednostek organizacyjnych 

nieposiadających osobowości prawnej, co było intencją Emitenta już w chwili przyjęcia założeń do niniejszego 

programu motywacyjnego.   

Pytanie 15: „Punkt 19 porządku obrad WZA w dniu 20 czerwca 2023 r. dotyczy podjęcia uchwały w sprawie 

wprowadzenia akcji do alternatywnego systemu obrotu na rynku NewConnect. W Raporcie bieżącym nr 

3/2023 z 8 marca 2023 roku Zarząd Spółki poinformował, że w dniu 8 marca 2023 r. zawarł z IPOPEMA 

Securities S.A. umowę doradztwa w zakresie przygotowania transakcji w drodze oferty publicznej, celem 
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pozyskania środków finansowych na dalszy rozwój projektów wiatrowych Grupy FIGENE. Wprowadzenie 

nowych akcji do obrotu na rynku NewConnect ma nastąpić w związku z zamiarem przeniesienia notowań akcji 

Spółki do obrotu na rynku regulowanym GPW. Proszę o informację jakie są wyniki pracy IPOPEMA Securities 

S.A. po upływie pierwszych 3 miesięcy świadczenia doradztwa oraz jak wygląda ich dalszy harmonogram, a 

w szczególności, kiedy Zarząd Spółki we współpracy z IPOPEMA Securities S.A. planuje zakończenie procesu 

przeniesienia notowań akcji Spółki do obrotu na rynku regulowanym GPW, o czym jest mowa w Raporcie 

bieżącym.” 

Odpowiedź: Na przestrzeni ostatnich miesięcy prowadzone były rozmowy mające na celu realizację 

przyjętych założeń współpracy w ramach planowanej zmiany rynku notowań. Na tym etapie współpracy 

pracowano nad warunkami techniczno-organizacyjnymi pozwalającymi na przygotowanie procesu 

przeniesienia akcji na rynek regulowany GPW, m.in. dotyczyły one wyboru wszystkich doradców. Oprócz 

IPOPEMA Securities S.A. został wybrany także doradca prawny. Obecnie Emitent jest w trakcie wyboru 

audytora nie tylko na przeprowadzenia badania sprawozdania finansowego jednostki i Grupy za rok 2023 – 

2024, ale także na świadczenie usług związanych z procesem przygotowania dokumentacji prospektowej. 

Usługi te polegają na przeprowadzeniu badania historycznych informacji finansowych za dwa poprzednie lata, 

dokonanie przeglądu śródrocznych sprawozdań finansowych oraz dokonanie weryfikacji prawidłowości 

sporządzenia części finansowej prospektu. Wyboru firmy audytorskiej dokona Rada Nadzorcza Emitenta w 

możliwie najkrótszym terminie.  

Termin przeniesienia akcji będzie uzależniony m.in. od warunków rynkowych oraz uzyskania wszystkich 

niezbędnych zgód organów nadzoru, jak również podjęcia stosownych decyzji korporacyjnych.  

Proces IPO jest bardzo złożony i skomplikowany a sprawny przebieg procesu weryfikacji i zatwierdzenia 

prospektu przez KNF wymaga właściwego przygotowania dokumentacji, w tym prospektu i dokumentów 

składanych wraz z wnioskiem o jego zatwierdzenie. Z tego względu Spółka planuje przejście na rynek 

regulowany w najbardziej dogodnym momencie po starannym przygotowaniu zarówno po stronie Emitenta jak 

i zaangażowanych doradców.  

Ponadto, należy mieć również na względzie, iż równolegle do powyższego FIGENE CAPITAL S.A. będzie się 

ubiegała o wprowadzenie do Alternatywnego Systemu Obrotu na rynku NewConnect pozostałych akcji, które 

jeszcze nie znajdują się w obrocie i wystąpi do Giełdy Papierów Wartościowych w Warszawie S.A. z 

odpowiednim wnioskiem. W tym celu Walne Zgromadzenie Akcjonariuszy FIGENE CAPITAL S.A. na 

posiedzeniu w dniu 20 czerwca 2023 r. podjęło uchwałę nr 24. 

Reasumując, Spółka dołoży wszelkich starań, aby oba procesy, o których mowa powyżej, zostały 

przeprowadzone w dogodnym momencie z sukcesem i w możliwie najkrótszym terminie.  


